
Protokoll POMS styrelsemöte 8 april 2016 

§1a Anna Tidman öppnar mötet och hälsar Åsa Korsfeldt, Barbro Lindquist, Brita Warne, 

Magnus Ivarsson, Karin Settergren, Pia Åkerlund, Cecilia Malmström välkomna. 

§1b Fyllnadsval till styrelsen av Viktoria Gustafsson som suppleant. Valet har genomförts 

genom att Anna meddelat valberedningen och sedan skickat e-mail till POMS medlemmarna. 

Dessa fick någon veckas tid att återkomma till Anna med synpunkter. Ingen har återkommit 

och Viktoria blir härmed invald i styrelsen fram till årsmötet oktober 2016.  

§2. Föredragningslistan godkännes med följande tillägg: §5 ”Med samtalet i centrum”; §6 

Kontakter med INTRA; § 11. Förvaring av dator och Roll-up. 

§3. Inga synpunkter på föregående protokoll 

§4. Kassörens rapport: POMS har idag i kassan 114.000:- Årets medlemsavgifter brukar 

under april månad föras över från Psykologförbundet. Brita kontaktar förbundet 

§5a Planering av POMS konferens oktober 2016, se bilagor    

§5b Ingen utåtriktad kvällsaktivitet hösten 2016, kraften får satsas på tvådagarskonferensen  

§5c 2016 års föreläsningsdag ”Med samtalet i centrum” ställs in. Anledning är dels 

psykoterapimottagningen Lindens flytt till nya lokaler och dels att det har varit för litet antal 

anmälda föreläsare. Elisabeth Bjernevall-Nygren skickar information till Magnus som lägger 

in i POMS nyhetsbrev, deadline 15/4. 

§5d Förslag på kommande endagsaktivitet 2017, tema ”Trauma” med t ex Dag Nordanger, 

Birgitta Svensson och ”KIBB-projektet” 

§6a Psykologstudenter i Lund har hört av sig och bett att POMS skulle föreläsa om ”vår 

målgrupp”. POMS kan informera om hur vi arbetar inom Habiliteringen och att det finns 

olika funktionsnedsättningar. Anna, Brita, Barbro är intresserade. Anna kontaktar 

studenterna 

§6b Magnus har svarat Svenska Brukshundsklubben att POMS inte har möjlighet att ha ett 

stående engagemang.  

§6c Representant för INTRA bjuds in till styrelsemötet i augusti 2016 för att diskutera 

samverkan. Cecilia kontaktar INTRA 

§6d Vid tidigare årsmöte har POMS styrelse fått i uppdrag att lyfta frågan kring barn med 

svagbegåvning och skolsvårigheter. Barbro har förgäves försökt att få kontakt med 

yrkesföreningen Psykologer i förskola/skola ( Psifos) för samverkan. Styrelsen anser att 

frågan är angelägen. Barbro gör förnyade försök att ta kontakt. 



§7a Innehåll i Nyhetsbrev april-16. Brita intervjuar POMS-medlem Åsa Korsfeldt; Pia skriver 

bokrecension; Anna skriver om POMS remissvar på ”Fråga patienten”; Magnus 

förhandsinformerar om POMS-konferensen, oktober-16 

§7b POMS-bladet, inte aktuellt förrän i början av 2017 

§7c POMS Hemsida. Magnus lägger in info om de internationella föreläsare som kommer på 

POMS-konferensen 

§8 Inga uppdrag åt POMS har inkommit 

§9a Remissgruppen, Barbro, Karin och Anna har svarat på remissen ”Fråga patienten”. Ny 

remiss har kommit från Psykologförbundet ”Effektivitet i vården”. Remissgruppen tar sig an 

uppgiften 

§9b Motioner till kongressen. Anmälningstiden gick ut i mars 

§9c Karin informerar om att nominering som ombud till kongressen sker fram till 17 april. 

Som medlem har man rätt att förutom rösta inom det egna valdistriktet också möjlighet att 

rösta på två kandidater från annat/andra valdistrikt. När nomineringarna är klara kan vi alltså 

välja att lägga röst på ett ombud som är med i POMS även om det inte är i vårt eget distrikt.  

§9 d Specialistutbildningen, Karin och Magnus har skickat förslag till Maria Lindhe på 

Psykologförbundet. Cecilia skickar igen ut detta till styrelsen. Karin och Magnus har också 

skrivit förslag på brev att skickas till Habiliteringschefernas förening för att föreslå ett 

samverkansmöte i Stockholm med förbundsordförande Anders Wahlberg samt Magnus och 

Karin från POMS.  

§10 Inga bordlagda frågor 

§11 a POMS dator och Roll-up som nu förvaras hos Cecilia bör föras över till ”POMS-skåpet” 

på Lindens Psykoterapimottagning. Då de snart flyttar till nya lokaler avvaktar Cecilia till efter 

sommaren. 

§11b Åsa har en kollega på Habiliteringen i Jönköping som skall vara med på 

psykologstudenternas konferens PS-16 för att försöka locka studenter till att arbeta inom 

habilitering. Hon kan samtidigt sprida information om POMS. Åsa pratar med henne. 

§12 Vid nästa styrelsemöte 3/6 är flera förhindrade att medverka. Åsa och Barbro är på 

internationell konferens och Cecilia kan endast vara med på förmiddag. Om det finns frågor 

som icke närvarande vill få med på styrelsemötet skickas dessa till Anna. 

§13 Anna tackar och avslutar mötet       

 

  



                                                                                                                                                    Bilaga 1 

Kortfattad presentation av föreläsarna samt titel på föredraget/seminariet skickas snarast till 

Magnus som sprider via Nyhetsbrev/hemsida.  

Ansvariga: 

Julie Brown        Brita   

Valerie Gaus      Pia, Karin, Brita 

Mentaliseringsbaserad terapi (”HC Söderstaden”)            Cecilia               

? Ryberg (Cool kids)        Karin     

Johan Pahnke              Magnus      

Elisabeth Bjernevall-Nygren    Viktoria         

Theraplay             Anna 

Tiina Holmberg Bergman   Magnus 

Gunilla Bromark                    Karin 

Lydia Springer                  Karin 

Barnombudsmannen      Barbro 

Konferensanläggning   Anna 

Konferensinbjudan Magnus 

Webb-anmälan– utformning av Magnus Bjurhammar     Anna       

 

 

 

 

 

 

 

 



 

                                                                                                                                      Bilaga 2      

Konferensanläggning Quality Hotel, Nacka 

Lokaler: 

1 stor sal (båda dagarna) tar 60 pers i skolsittning och 200 pers i biosittning      28.000:-/dag 

1 mellansal (båda dagarna) tar 50-60 pers i biosittning 9000:-/dag 

1 liten sal (fredag) tar c:a 40 pers i biosittning 4500:- 

Summa lokalkostnad: 78.500:- 

 

Förtäring: 

Mat som ingår i konferensavgift: Lunch, fika 336:-/pers/dag –inkl moms 

Tillval, ingår inte i konferensavgiften: 289:-/pers festmiddag –inkl moms 

 

Boende, bokas när ? 

Rumspris: 1066:-/ enkelrum; 1245:-/dubbelrum.  

Kostnad: 4 styrelsemedlemmar ons-tors; 5 styrelsemedlemmar tors-fre 

 

Konferensavgift: 

          Medlem                                                                 Icke medlem 

Dag 1 (Valerie G) 2000:-                                               2500:- 

Båda dagar           3800:-                                                4200:- 

Early bird (före 1/7) 3200:-                                           3600:- 

Pensionär  3200:-     

På anmälningsformulär ska finnas möjlighet att pricka : 

* angivande av antal dagar; 

* tillval middag;  



*val av parallell föreläsning/seminarium 

 


